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Dotyczy petycji ponad 900 osób mieszkańców os.Baranówek złożonej do Urzędu Miasta
Kielce w dniu 28.06.2018.

Szanowny Panie Prezydencie, mieszkańcy zgłosili się na mój dyżur przedstawiając petycję
oraz inne dokumenty potwierdzające zaangażowanie administracji Prezydenta w sprawę wykonania
chodnika dla pieszych przy ulicy Wybranieckiej. W piśmie WU.RUD.4403.3.83.2018 z dnia
2018.09.24 jest zapewnienie, iż to zadanie zostanie uwzględnione w projekcie planu tego typu robót
na rok 2019.

Pragnę nadmienić, iż brak ciągów pieszych na osiedlach stwarza zagrożenie dla zdrowia
i życia, powyższe zadanie jest pilną i palącą potrzebą mieszkających tam osób.

Wobec powyższego proszę o informację, na jakim etapie jest stan planu pracy w/w zadania.

W załączeniu:
• petycja mieszkańców

poparcie dyrekcji szkoły podstawowej nr 9
odpowiedź Prezydenta z dnia 17.07.2018 r.
pisma z MZD


